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Jämtland-Härjedalens Golfdistriktsförbund

 
Styrelsemöte 3 

Jämtland-Härjedalens Golfdistriktsförbund 
Närvarande: Thomas Jonsson, Björn Löjdahl och Jan Mårtensson. 

Datum: 2024-04-24 
Plats: digitalt möte 
Tid: 18.30-19.30 

 
§ 25 Mötets öppnade 

Ordförande förklarar mötet för öppnat. Då vi är få närvarande ledamöter är mötet mer 
av informationskaraktär.  

 
§ 26 Protokolljusterare 
 Jämte ordförande att justera dagens protokoll gör Björn.  
 
§ 27  Föregående protokoll och protokollsuppföljning 

Föregående protokoll #2, 20240123, godkändes. 
 
§ 28  Fastställande av dagordning 

- Bäst ladies 
- Förbundsmötet SGF 
- Rf-Sisus årsmöte 
- Introkort 
- Utveckling av IT-stödet via Aloq - utbildning 
- Övriga frågor 

 
§ 29 Tävling – Bäst ladies 

Med anledning av de oklara förhållandena betr Funäsfjällens bana, sommaren 2024, 
håller Thomas kontakt med Eva ang tävlingen. 

 
§ 30 SGF:s Förbundsmöte 20 -21/4 

Thomas och Janne deltog i mötet. Lördagens, rådslag, innehöll flera viktiga delar. 
Den fråga som fn engagerar ”golfsverige” mest är de sk brevlådeklubbarna. Några få 
klubbar (utan egen bana) står för ca 100.000 medlemmar. Bosse Bengtsson och 
Thomas Bergman från SGF har gjort en analys av situation, som presenterades. 
Frågan om en eventuell kvotering utifrån antalet aktiva golf-id, lyftes fram. Inga 
beslut utan enbart ett resonemang fördes. Se också https://golf.se/om-
golfsverige/svenska-golfforbundet/kapacitetstak/  
 
Vi fick en inblick i hur de olika landslagen jobbar. Det presenterades en viktig 
kampanj tillsammans med WWF, vildare golf. Syftet är att skapa gynnsamma miljöer 
för bl a vår viktiga pollinerare. Högtidliga utmärkelser delades ut. Under söndagen 
företog sedvanliga årsmötesaktiviteter. Glädjande nog ställde sig förbundsmötet 
bakom den motion som Storsjöbygdens GK lämnat in, där ansvaret som markör i 
grönt kort utbildningen behöver ses över.  

  
§ 31 Rf-Sisus årsmöte 23/4 

Janne deltog vid årsmötet som hålls endast vart annat år. Efter årsmötet hölls en 
workshop kring vilka frågor som är avgörande för det pågående arbetet med den 
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långsiktiga verksamhetsinriktningen. 
 

§ 32 Distriktets introduktionskort 2024 
Arbetet, som numera helt sköts av klubbarna, rullar enligt Björn på. 

  
§ 33 Utveckling av IT-stödet via Aloq - utbildning 

Thomas kollar på om det går att ordna en Microsoftutbildning i Östersund. Flertalet 
av oss i styrelsen använder Apples produkter, därav en uppfräschning i och med att 
officetjänsterna numera är IT stödet för distriktet. 

 
§ 34 Övriga frågor 

- Thomas påminner i kontakten med klubbarna, att deras lokala regler ska skickas 
in till Janne/Björn, för fastställande i distriktet. 

- Vi gör en kompletterande klädbeställning då vi har ytterligare 3 st distriktsdomare 
som får ett regnställ (till att börja med), men också att styrelsen kan behöva 
komplettera ”garderoben”. Upp till max 1.500:- per beställare, utifrån utskickade 
underlag från leverantören. Plaggen kommer att broderas/tryckas med distriktets 
logga. 

 
§ 35 Kommande möten – viktiga datum 
  
28/5  Styrelsemöte  
11/6  Styrelsemöte  
20/8  Styrelsemöte  
29/8-1/9  Erfa möte Ordförande Östersund 
24/9  Styrelsemöte  
9/10  Inbjudan höstårsmöte ut via mail  
22/10  Styrelsemöte  
24/10  Kungörelse ut på hemsidan  
9/11  Handlingar klara mailas ut  
23/11  Höstårsmöte  
23/11  Konstituerande  
 
§ 36 Mötet avslutande 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
_____________________________ _________________________ 
Jan Mårtensson  Thomas Jonsson, Ordf 
 
 
 
 
______________________________ 
Björn Löjdahl, protokollsjusterare 
 
 
 
 


